

本公司董事会及全体董事保证本公告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或者重大遗漏，并对其内容的真实性、准确性和完整性承担法律责任。

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年第三季度报告

授但尚未解除限售的限制性股票不得解除限售，由公司予以授予价格进行回购注销。

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

非经常性损益项目 本期金额 单位:元 币种:人民币

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes revenue, profit, and other financial metrics.

Table with 5 columns: Item, This Period, Change vs. Last Period, Start of Period, and Change vs. Start of Period. Includes cash flow, assets, and liabilities.

莱绅通灵珠宝股份有限公司 2024年10月31日公告 莱绅通灵珠宝股份有限公司 关于回购注销部分限制性股票减少注册资本的公告

Table with 5 columns: Category, Change, Change, Change, Change. Shows changes in share counts and other metrics.